
Vážení občané, 

ve spolupráci se Zdravotním ústavem Ústí NL, 

pobočka Kladno, jsme provedli na začátku září 

odběry vzorků vody ve třech potenciálně koupacích 

místech v Roztokách. Výsledky jsou ke stažení níže. 

Jedná se o velmi ORIENTAČNÍ výsledek. Je nutné 

pečlivě číst vyhodnocení, kde je na konci 

zdůrazněno, že k závaznému vyhodnocení by bylo 

potřeba odebrat vzorků během sezony více. 

Nicméně, podle výsledků tohoto jednoho vzorku, 

který byl odebrán v době, kdy je kvalita vody 

nejhorší, vyplývá, že Vltava zřejmě koupání bez 

větších problémů umožňuje. 
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